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ASSEMBLEA DEL GRUPPO EUROPEO DI COOPERAZIONE TERRITORIALE  

 

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTA OBČINA NOVA GORICA (SLO) 
E OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 

 

VERBALE N. 5 dd. 28.09.2012 

 

Il giorno 28 settembre 2012 alle ore 11,00, presso la sala conferenze Pinta del HIT Hotel 
Casinò Perla di Nova Gorica, si è riunita l’Assemblea del GECT per discutere i seguenti punti 
all’ordine del giorno: 

 

1. Approvazione verbale dd. 9 luglio 2012; 
2. Nomina dei Comitati permanenti; 
3. Proposta di modifica della denominazione del GECT; 
4. Approvazione piano finanziario 2012-2013; 
5. Varie ed eventuali. 

 

Sono presenti: 

 

 

 

Partecipano alla seduta: 

 

Ettore ROMOLI, Sindaco del Comune di Gorizia; 

Matej ARČON, Sindaco del Comune città di Nova Gorica; 

Milan TURK, Sindaco del Comune di Šempeter-Vrtojba; 

Davide COMOLLI (Comune di Gorizia) P 
Walter de GRESSI (Comune di Gorizia) P 
Giuseppe FIANNACCA (Comune di Gorizia) P 
Franco FRATTINI (Comune di Gorizia) P 
Pierluigi MEDEOT (Comune di Gorizia) a 
Livio SEMOLIČ (Comune di Gorizia) P 
Bernardo SPAZZAPAN (Comune di Gorizia) P 
Robert GOLOB (Comune di Nova Gorica) P 
Tatjana GREGORČIČ (Comune di Nova Gorica) P 
Boris RIJAVEC (Comune di Nova Gorica) a 
Uroš SAKSIDA (Comune di Nova Gorica) P 
Tomaž VUGA (Comune di Nova Gorica) P 
Boris NEMEC (Comune di Šempeter-Vrtojba) P 
Zdenko ŠIBAV( Comune di Šempeter-Vrtojba) P 
P: componente presente  

 a: componente assente    
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Il Vicepresidente dell'Assemblea del GECT, Robert Golob, apre i lavori dell’Assemblea salutando 
tutti i presenti e presentando l'ordine del giorno sul quale non ci sono obbiezioni. 
 

Ad 1) 
Approvazione verbale dd. 9 luglio 2012 

 
L'Assemblea approva all’unanimità il verbale della quarta seduta. 
 
 

Ad 2) 
Nomina dei Comitati permanenti 

 
Il Vicepresidente Golob inizia spiegando che i membri dell’Assemblea hanno ricevuto da parte dei 
Comuni fondatori le proposte per i membri dei Comitati Permanenti corredate dai rispettivi curricula 
e apre la discussione. 
 
Tomaž Vuga richiama l’attenzione sulla mancata coordinazione per quanto riguarda l’orientamento 
professionale tra la parte slovena e italiana dei membri del Comitato Trasporti. Allo scopo di 
garantire un migliore operato, in futuro propone la sostituzione di un membro sloveno con un 
esperto del settore dei Trasporti e di un membro italiano con un esperto del settore della 
pianificazione territoriale. 
 
Livio Semolič sottolinea la raccomandazione che è stata approvata all’ultima riunione secondo la 
quale i membri dell’assemblea diventino anche membri dei comitati.  
 
Il Vicepresidente Golob conferma che non è stata rispettata l’indicazione ai comuni che alla 
presidenza di ciascun Comitato ci sia un membro dell’Assemblea. Nonostante questo propone di 
approvare la composizione dei comitati a pacchetto in merito alla quale non ci sono osservazioni. 
 
L'Assemblea approva all’unanimità i membri dei singoli comitati. 
 
Segue la presentazione da parte del Vicepresidente Golob di due proposte che garantirebbero la 
cooperazione tra i Comitati e l'Assemblea:  

1. aumentare il numero dei membri nei Comitati nominando tra i membri dell’Assemblea i 
presidenti dei Comitati; 

2. lasciare ai Comitati il compito di nominare tra i membri il presidente al quale l’Assemblea 
attribuirà lo status di relatore e componente aggiunto dell’Assemblea senza diritto di voto. 

 
In seguito al dibattimento nel quale hanno partecipato Livio Semolič, Boris Nemec, Walter de 
Gressi, Tomaž Vuga, Tatjana Gregorčič, Zdenko Šibav, Bernardo Spazzapan e Uroš Saksida, il 
Sindaco Matej Arčon propone come presidente del Comitato Trasporti Tomaž Vuga, come 
presidente del Comitato Cultura e Istruzione Boris Nemec, come 7° membro e presidente del 
Comitato Salute Bernard Spazzapan e invita alla scelta del presidente del Comitato Energia tra i 
membri dell'Assemblea.  
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Il Sindaco Ettore Romoli concorda con la necessità di avere un collegamento tra l’Assemblea e i 
Comitati e quindi propone Bernard Spazzapan come presidente del Comitato Salute e Giuseppe 
Fiannacca come presidente del Comitato Energia. 
 
Il Vicepresidente Golob riassume le proposte avanzate. 
 
L'Assemblea approva all’unanimità l’ampliamento del Comitato Salute e del Comitato Energia e 
nomina: 

- Tomaž Vuga come presidente del Comitato Trasporti; 
- Boris Nemec come presidente del Comitato Cultura e Istruzione; 
- Bernard Spazzapan come presidente del Comitato Salute e  
- Giuseppe Fiannacca come presidente del Comitato Energia. 

 
 

Ad 3) 
Proposta di modifica della denominazione del GECT 

 
Il Vicepresidente Golob invita alla parola il Direttore f.f. del GECT Marjan Pintar il quale spiega le 
ragioni che hanno portato alla necessità di modificare l’attuale denominazione del GECT e 
presenta la proposta di un nuovo nome comune, già ricevuta dai membri dell’Assemblea, con una 
lieve modifica, e cioè GO (senza il punto esclamativo). 
 
Si susseguono poi i commenti da parte dei membri dell’Assemblea: 
Bernardo Spazzapan concorda con la proposta. 
Tomaž Vuga concorda con la proposta, ma propone, inoltre, di creare un logo dove la parola GO si 
presenti più o almeno due volte per far vedere che si tratta di una unione di più unità. 
Walter de Gressi concorda con il concetto di cambiare nome, ma suggerisce di reperire diverse 
proposte per la realizzazione del logo tra le quali si potrà effettuare una scelta. 
Secondo Boris Nemec il nome è troppo breve, perciò propone “GO-GO!” e l’utilizzo dei colori delle 
rispettive bandiere nazionali, ritroveremo così un arcobaleno di colori che simbolizzerà anche la 
varietà di proposte. 

Il Direttore f.f. Pintar aggiunge che la scelta del nome compete all’Assemblea, sarà poi compito 
delle case di design trovare la migliore soluzione per il nome scelto. A questo proposito sarà 
costituito anche un gruppo di lavoro che esaminerà le proposte ricevute.   
 
Il Sindaco Romoli richiama l’attenzione anche sulla confusione che si è creata con la costituzione 
di un ulteriore GECT nel FVG, il che ha confermato ulteriormente la necessità di un nome che 
renda il nostro GECT ancora più riconoscibile. 
 
In seguito agli interventi da parte dei membri dell'Assemblea, il Vicepresidente Golob riassume le 
loro indicazioni. 

L'Assemblea approva all’unanimità il nuovo nome GO dando ai grafici il compito di trovare la 
migliore soluzione per l’utilizzo di questo nome nella creazione del nuovo logo del GECT. 
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Ad 4) 
Approvazione piano finanziario 2012-2013 

 
Il Direttore f.f. Pintar ringrazia la parte italiana per l’aiuto nella predisposizione del piano finanziario 
e presenta i presupposti per la sua creazione che si basano anche sulle delibere da parte 
dell’Assemblea: niente affitto per gli spazi e operare sulla base di un team professionale dal 
1.1.2013 in poi. Attualmente, il livello di operatività del GECT è ancora molto basso e perciò è 
difficile preparare un piano finanziario. Si deve poi tenere conto anche del fatto che l’UE non 
finanzia il mero operato dei GECT. Segue poi la presentazione dei fondi necessari per garantire 
l’operatività del GECT che nell’anno 2012 ammontano a 10.200,00 EURO e nell’anno 2013 a 
165.700,00 EURO. 
 
Il Sindaco Arčon propone di approvare il piano finanziario come piano indicativo, entro dicembre si 
dovrebbe preparare un piano finanziario dettagliato per il 2013 sulla base del quale si potranno 
prevedere i fondi nei bilanci comunali per il prossimo anno. 
 
Il Sindaco Romoli concorda con la proposta del Sindaco Arčon. Si tratta di un piano indicativo che 
quindi non costituisce impegno per il Comune di Gorizia, entro il 31.12.2012 si deve preparare il 
piano finanziario definitivo sulla base del quale assumeremo un impegno che sarà trasfuso nel 
bilancio comunale del Comune di Gorizia. 
 
Walter de Gressi propone di legare una parte del compenso del direttore ai risultati ottenuti. 
 
Zdenko Šibav propone l’approvazione del piano finanziario quale investimento comune nel futuro 
del GECT. 
 
Livio Semolič espone la difficoltà per il direttore di attingere ai fondi europei già nel 2013. 
 
Il Direttore f.f. Pintar concorda con quanto esposto, ma ribadisce il fatto che i risultati non 
dipenderanno soltanto dal direttore. 
 
Il Vicepresidente Golob riassume quanto esposto e sottolinea come questo documento rappresenti 
soltanto il punto di partenza per i comuni fondatori per reperire i fondi tramite l’approvazione nei 
rispettivi bilanci comunali, a questo poi segue l’approvazione formale del piano finanziario da parte 
dell’Assemblea. Prima dell’approvazione del piano finanziario suggerisce al direttore di preparare 
anche un piano di lavoro il quale dipende però anche dalla collaborazione tra il GECT e le società 
RRA e Informest. Inoltre suggerisce che il contratto di lavoro con il direttore preveda anche un 
bonus variabile.  
 
L'Assemblea approva all’unanimità la modifica del punto 4) dell’ordine del giorno da 
“Approvazione” a “Discussione” piano finanziario 2012-2013. L'Assemblea approva all’unanimità il 
piano finanziario per il 2012. L'Assemblea ha visionato e discusso la bozza del piano finanziario 
per il 2013 approvando anche delle indicazioni per la sua stesura finale. 
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Ad 5) 
Varie ed eventuali 

 
 
Boris Nemec presenta una proposta di progetto denominato “Un’unica destinazione turistica del 
Goriziano” proponendo che l’Assemblea dia il proprio sostegno al progetto e che il GECT collabori 
già nella fase di predisposizione dello stesso. 
 
Il Vicepresidente Golob aggiunge che il GECT deve sostenere nuove proposte di progetti che però 
devono essere transfrontalieri presupponendo che a parte il GECT si inseriscano nel progetto 
anche partner italiani. Conclude proponendo di lasciare al direttore f.f. il compito di approvare 
questo tipo di proposte progettuali. 
 
Il Direttore f.f. Pintar espone la necessità di predisporre quanto prima la documentazione relativa 
alla nuova programmazione finanziaria 2014-2020 il che rientra tra i compiti principali dei neo 
costituiti comitati, ma invita comunque alla collaborazione anche gli altri membri dell’Assemblea. 
 
Livio Semolič informa i membri dell’Assemblea della visita dei gruppi parlamentari sloveni e italiani 
a Nova Gorica e Gorizia prevista per il 12 ottobre 2012. 
 
In risposta alla domanda di Walter de Gressi riguardante la possibilità di investimenti privati nel 
GECT il direttore f.f. Pintar spiega che il GECT è un ente di natura pubblica e che secondo la 
legislazione europea il capitale privato non è previsto. 
 

L’incontro si conclude alle ore 12.30. 

 

IL VICEPRESIDENTE DOTT. ROBERT GOLOB 

____________________________________ 
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SKUPŠČINA EVROPSKEGA ZDRUŽENJA ZA TERITORIALNO SODELOVANJE 

 

»OBMOČJE OBČIN: OBČINA GORICA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN 
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)« 

 

ZAPISNIK ŠT. 5 z dne 28.9.2012 

 

Dne 28. septembra 2012 se je ob 11.00 uri v konferenčni dvorani Pinta - HIT Hotel Casinò Perla 
v Novi Gorici sestala skupščina EZTS, da bi obravnavala naslednje točke na dnevnem redu: 

 

1. Odobritev zapisnika z dne 9.7.2012; 
2. Imenovanje stalnih odborov; 
3. Predlog za preimenovanje EZTS; 
4. Odobritev finančnega načrta 2012-2013; 
5. Razno. 

 

Prisotni so: 

 

 

 

 

 

 

Na seji so navzoči: 

 

Ettore ROMOLI, župan Občine Gorica, 

Matej ARČON, župan Mestne občine Nova Gorica, 

mag. Milan TURK, župan Občine Šempeter-Vrtojba. 

Davide COMOLLI (Občina Gorica) P 
Walter de GRESSI (Občina Gorica) P 
Giuseppe FIANNACCA (Občina Gorica) P 
Franco FRATTINI (Občina Gorica) P 
Pierluigi MEDEOT (Občina Gorica) O 
Livio SEMOLIČ (Občina Gorica) P 
Bernardo SPAZZAPAN (Občina Gorica) P 
Robert GOLOB  (Mestna občina Nova Gorica) P 
Tatjana GREGORČIČ (Mestna občina Nova Gorica) P 
Boris RIJAVEC (Mestna občina Nova Gorica) O 
Uroš SAKSIDA  (Mestna občina Nova Gorica) P 
Tomaž VUGA  (Mestna občina Nova Gorica) P 
Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P 
Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P 
P: prisoten 
O: odsoten 
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Podpredsednik skupščine dr. Robert Golob začne 5. sejo skupščino EZTS s pozdravom vseh 
prisotnih in predstavitvijo dnevnega reda, na katerega ni pripomb. 

 
Ad 1) 

Odobritev zapisnika z dne 9.7.2012 
 
Skupščina soglasno potrdi zapisnik četrte seje. 
 
 

Ad 2) 
Imenovanje stalnih odborov 

 
Podpredsednik Golob poudari, da so člani skupščine s strani občin ustanoviteljic prejeli predloge 
za člane stalnih odborov s priloženimi življenjepisi in odpre razpravo. 
 
Tomaž Vuga opozori na neusklajenost po profesionalnih usmeritvah med slovenskim in italijanskim 
delom članstva v Odboru za prevoz in predlaga, da se v prihodnje zaradi boljšega delovanja 
zamenja enega slovenskega člana s strokovnjakom na področju prometa in enega italijanskega 
člana s strokovnjakom na področju prostorskega načrtovanja.   
 
Livio Semolič opozori na priporočilo, ki je bilo sprejeto na zadnji seji, po katerem naj bi bili člani 
skupščine tudi člani odborov.  
 
Podpredsednik Golob pritrdi, da je bilo zanemarjeno priporočilo občinam, naj bil predsednik odbora 
član skupščine. Kljub temu skupščini predlaga potrditev sestave odborov v paketu, na katerega 
člani skupščine nimajo pripomb. 
 
Skupščina soglasno potrdi člane posameznih odborov. 
 
Podpredsednik nato predstavi dve možnosti, ki bi zagotovile sodelovanje med odbori in skupščino: 

1. povečati število članov v odborih, tako da skupščina imenuje predsednike odborov, ki so 
člani skupščine; 

2. dopustiti odborom, da sami izvolijo predsednika, ki mu nato skupščina dodeli status 
poročevalca in pridruženega člana skupščine brez pravice glasovanja. 

 
Po razpravi, v kateri so sodelovali Livio Semolič, Boris Nemec, Walter de Gressi, Tomaž Vuga, 
Tatjana Gregorčič, Zdenko Šibav, Bernardo Spazzapan in Uroš Saksida, župan Matej Arčon 
predlaga Tomaža Vugo za predsednika Odbora za prevoz in Borisa Nemca za predsednika 
Odbora za kulturo in izobraževanje. Obenem predlaga Bernarda Spazzapana za 7. člana in 
predsednika Odbora za zdravstvo ter pozove tudi k imenovanju predsednika Odbora za energijo 
izmed članov skupščine. 
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Župan Ettore Romoli se strinja, da je potrebno zagotoviti povezavo med skupščino in odbori, zato 
predlaga Bernarda Spazzapana za predsednika Odbora za zdravstvo ter Giuseppeja Fiannacco za 
predsednika Odbora za energijo. 
 
Podpredsednik Golob povzame podane predloge. 
 
Skupščina soglasno potrdi dopolnitev Odbora za zdravstvo in Odbora za energijo ter imenuje: 

- Tomaža Vugo za predsednika Odbora za prevoz;  
- Borisa Nemca za predsednika Odbora za kulturo in izobraževanje; 
- Bernarda Spazzapana za predsednika Odbora za zdravstvo in 
- Giuseppeja Fiannacco za predsednika Odbora za energijo. 

 
Ad 3) 

Predlog za preimenovanje EZTS 
 
Podpredsednik Golob preda besedo v.d. direktorju EZTS Marjanu Pintarju. Slednji predstavi 
razloge, ki so privedli do potrebe po preimenovanju, in predlog novega skupnega imena, ki so ga 
člani skupščine že prejeli, z manjšo spremembo, in sicer »GO« (brez klicaja). 
 
Nato sledijo komentarji članov skupščine: 
Bernardo Spazzapan soglaša s predlogom. 
Tomaž Vuga ravno tako soglaša s predlogom, a obenem predlaga, da se v logotipu beseda GO 
pojavlja večkrat ali vsaj dvakrat, kar nakazuje, da združujemo več enot v skupno enoto.  
Walter de Gressi soglaša s konceptom preimenovanja, vendar predlaga, da se pridobi več različnih 
predlogov logotipa, med katerimi se bo potem lahko izvršil izbor. 
Borisu Nemcu se zdi ime prekratko, zato predlaga »GO-GO!« ter uporabo barv zastav obeh držav, 
kar bi privedlo do mavrice, ki simbolizira tudi različnost pobud.  
 
V.d. direktor Pintar še doda, da je izbira imena v pristojnosti skupščine, naloga oblikovalskih hiš pa 
bo, da bodo poiskale najboljšo rešitev za izbrano ime. V ta namen bo tudi oblikovana delovna 
skupina, ki bo obravnavala prispele predloge. 
 
Župan Romoli opozori tudi na zmedo, ki jo je povzročil novo nastali EZTS v FJK, zato se je še 
toliko bolj pokazala potreba po imenu, s katerim se bo povečala prepoznavnost našega EZTS. 
 
Po razpravi podpredsednik Golob povzame komentarje članov skupščine.  
 
Skupščina soglasno potrdi novo ime GO, grafičnim oblikovalcem pa se zaupa naloga, da poiščejo 
najboljšo rešitev za uporabo imena pri pripravi novega logotipa EZTS. 
 

 
Ad 4) 

Odobritev finančnega načrta 2012-2013 
 
V.d. direktor Pintar se zahvali italijanski strani za pomoč pripravi finančnega načrta in predstavi 
predpostavke za njegovo oblikovanje, ki temeljijo tudi na sklepih skupščine: brezplačna uporaba 
prostorov in profesionalna ekipa od 1.1.2013 dalje. Trenutno EZTS še ni polno zaživel in je zato 
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težko sestaviti ustrezen finančni načrt. Poleg tega je potrebno upoštevati tudi dejstvo, da EU ne 
financira samega delovanja EZTS-jev. V nadaljevanju sledi predstavitev nujno potrebnih sredstev 
za delovanje EZTS, ki v letu 2012 znašajo 10.200,00 EUR, v letu 2013 pa 165.700,00 EUR. 
 
Župan Arčon predlaga, da se finančni načrt potrdi kot okvirni, do decembra pa bi bilo potrebno 
pripraviti podroben finančni načrt za leto 2013, na osnovi katerega bi se lahko predvidelo sredstva 
v okviru občinskih proračunov za naslednje leto.   
 
Župan Romoli se strinja s predlogom župana Arčona. Gre za okvirni načrt, ki pa ne predstavlja 
obveznosti za Občino Gorica, do 31.12.2012 je potrebno sestaviti dokončen finančni načrt, na 
osnovi katerega bomo sprejeli finančno obveznost, ki bo prenesena tudi v občinski proračun 
Občine Gorica. 
 
Walter de Gressi  predlaga, da bi moral biti del honorarja direktorja odvisen od doseženih 
rezultatov.  
 
Zdenko Šibav predlaga potrditev finančnega načrta, saj gre za skupno investicijo v prihodnost 
EZTS.    
 
Livio Semolič izpostavi težavo, da bi lahko direktor že v letu 2013 zagotovil evropska sredstva. 
 
V.d. direktor Pintar se strinja s komentarji, a obenem opozori, da rezultati ne bodo odvisni samo od 
direktorja. 
 
Podpredsednik Golob povzame, kar je bilo v razpravi predlagano, in poudari, da lahko tak 
dokument služi samo kot osnova ustanoviteljicam, da poskušajo sprovesti zagotovitev virov skozi 
svoje občinske proračune, šele po potrditvi občinskih proračunov lahko skupščina formalno potrdi 
finančni načrt. Pred potrditvijo finančnega načrta direktorju svetuje, da pripravi tudi plan dela, ki pa 
je tesno povezan tudi s sodelovanjem med EZTS ter družbama RRA in Informest. Obenem 
predlaga, da se v pogodbi o zaposlitvi direktorja predvidi tudi variabilni del. 
 
Skupščina soglasno potrdi, da se 4) točka dnevnega reda preimenuje iz »Odobritev« v 
»Obravnavo« finančnega načrta 2012-2013. Skupščina soglasno potrdi finančni načrt za leto 
2012. Skupščina se je seznanila in obravnavala osnutek finančnega načrta za leto 2013 ter je 
sprejela določena priporočila za njegovo dokončno pripravo. 
 

Ad 5) 
Razno 

 
Boris Nemec predstavi predlog projekta, poimenovan »Enotna goriška turistična destinacija« ter 
obenem predlaga, da skupščina projekt podpre in da se EZTS vanj vključi že v fazi njegove 
priprave. 
 
Podpredsednik Golob doda, da EZTS podpira kakršnekoli pobude za nove projekte, vendar pa 
slednji morajo imeti čezmejni značaj, zato predpostavlja, da se bodo poleg EZTS v projekt vključili 
tudi italijanski partnerji. Zaključi s predlogom, da se v.d. direktorju prepusti potrjevanje tovrstnih 
projektnih predlogov. 
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“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO)  

E OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I),  
MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 

V.d. direktor Pintar nakaže potrebo po čimprejšnji pripravi dokumentacije za novo finančno 
perspektivo 2014-2020, kar bo sicer osnovna naloga novoustanovljenih odborov, a k sodelovanju 
povabi tudi ostale člane skupščine. 
 
Livio Semolič člane skupščine obvesti o obisku slovenskih in italijanskih parlamentarnih skupin v 
Novi Gorici in Gorici, ki je napovedan za 12. oktober 2012.  
 
Na vprašanje gospoda Walterja de Gressija o možnostih privatnega investiranja v EZTS v.d. 
direktor pojasni, da EZTS deluje na področju javnega prava in da po evropski zakonodaji 
vključevanje zasebnega kapitala ni predvideno. 
 
Srečanje se zaključi ob 12.30.  

 

PODPREDSEDNIK  DR. ROBERT GOLOB      

_____________________________ 


